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Enkel fråga om simhallar 
Till kommunstyrelsens ordförande 
 
Har det utförts och presenterats någon ekonomiskanalys gällande olika finansierings‐ och 
ägandealternativ för de två planerade simhallarna?  
 
Nacka den 19 maj 2016 
 
Martin Hellströmer (S) 

	
	
	


